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Protokół z XXV nadzwyczajnej sesji                                                                                                                               

Rady Miejskiej w Ujściu                                                                                                                            

z dnia 10 listopada 2021 r. 

 

 

Czas trwania sesji: 

9:00 – 9:10  

 

Miejsce:  

sala sesyjna Urzędu  Miejskiego w  Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczył: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 13 radnych. Nieobecni: radna Agnieszka 

Budzińska i radny Hubert Polarczyk.  Nieobecności usprawiedliwione. 

W sesji udział wzięli: 

Radni oraz goście – według załączonych list obecności. 

Porządek obrad: 

1.Sprawy regulaminowe             

-  otwarcie sesji                                          

- stwierdzenie quorum     

  

2. Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Ujście na lata 2021 – 2030 - projekt nr 1. 

3. Zakończenie obrad. 

Ad.1. Sprawy regulaminowe.         

- otwarcie obrad  

O godz. 9:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu  Cecylia Witczak  na podstawie art. 

20 ust.3 ustawy a dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2021 r., poz. 1372)  

otworzyła obrady XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Poinformowała, że XXV 

nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Ujściu została zwołana na wniosek Burmistrza Ujścia 

Romana Wroteckiego. Powitała pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią 

Wiceburmistrz Ujścia Beatę Imę, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert, 

oraz wszystkich  radnych obecnych  na sesji.   

- stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że  na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 
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Ad. 2. Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Ujście na lata 2021-2030 -  projekt nr 1. 

Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście – dostaliście Państwo projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej i zmiana spowodowana jest przede 

wszystkim uzyskaniem dofinansowania w ramach  programu” Polski Ład”, na inwestycję, która 

znajduje się w Wieloletniej Prognozie Finansowej i stąd te zmiany.  Musimy to dostosować  do 

wartości kosztorysowej, wprowadzone jest  też dofinansowanie i środki własne gminy i też jest 

doprecyzowana nazwa  zadania. Teraz w skrócie przedstawię jak to wygląda. Zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonano w oparciu o Zarządzenie Burmistrza z dnia 21 

października 2021 r., bo jak Państwo wiecie, dochody i wydatki muszą być w takiej samej 

wysokości w WPF jak w ostatnim zarządzeniu, a od 14 października było podjęte tylko jedno 

zarządzenie, które wprowadzało dotację, stąd też dochody i odpowiednio wydatki zostały 

zwiększone. Ponadto w roku 2022 i w 2023 zwiększono o 375,000,00 zł wpływy z podatku od 

nieruchomości, w celu zabezpieczenia wkładu własnego na to przedsięwzięcie, mówimy o sali 

w Kruszewie,  i w roku 2022 i w 2023 wprowadzono to dofinansowanie, o którym przed chwilą 

wspomniałam, łącznie jest to kwota 6.180.293,00 zł, z tego w 2022 roku wprowadzono 

3.090.147.00 zł, w 2023 roku 3.090.146,00 zł, i w tym załączniku nr 2, dokonano zmiany 

właśnie tego przedsięwzięcia, ono zostało doprecyzowane, poprzednio to brzmiało „ Budowa 

sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Kruszewie”,  w chwili obecnej brzmi to „ 

Budowa sali sportowej z zapleczem socjalno-sanitarnym oraz infrastrukturą towarzyszącą przy  

Szkole Podstawowej w Kruszewie” łącznie nakłady zwiększono o kwotę -  bo jak Państwo 

wiecie, to przedsięwzięcie było w tym załączniku, ale było w dużo  niższej kwocie i tak, łączne 

nakłady zwiększono o kwotę 5.930.293,00 zł do kwoty 7.022.723,00 zł, z tego na rok 2022 

ujęto kwotę 3.465.147,00 zł,  a w 2023 roku  ujęto kwotę 3.465.146,00 zł, i w  związku z tą 

wprowadzoną zmianą, zmianie uległ limit zobowiązań. Może jeszcze nadmienię, że w 2018 

roku  wydaliśmy środki na projekt tej inwestycji, tego zadania, była to kwota 92.430,00 zł, i to 

są wszystkie zmiany. Czy macie Państwo jakieś pytania.  

 

Roman Wrotecki Burmistrz Ujścia –  jeśli mogę, pani Przewodnicząca, dopowiem, tak jak pani 

Skarbnik powiedziała, jak Państwo doskonale wiedzą, decyzją Premiera, te środki zostały  

gminie Ujście przyznane, jeszcze na dwie pozostałe inwestycje, na które będziemy ogłaszać 

przetargi na początku roku, natomiast tutaj ten  tryb,  tak naprawdę determinuje wzrost cen, 

czyli, to co się dzieje na rynku w tej chwili, a jeśli wszystko dobrze pójdzie, jeśli  dzisiaj 

Państwo podejmą tą decyzję, o tych zmianach w WPF, może w piątek już ogłosimy ten przetarg, 

bo chcemy żeby był rozstrzygnięty jeszcze w tym roku, tak żeby na początku roku, czyli jeszcze 

w styczniu rozpoczęła się budowa, planujemy ją na około 1,5 roku, tak żeby na wiosnę roku 

2023 ta budowa była zakończona. Te środki powodują, że jest to najdroższa inwestycja w 

historii naszej gminy, mam nadzieję, że będą kolejne, które być może przebiją te środki,  ale to 

czas i życie pokaże,  natomiast tutaj kluczową sprawą jest oczywiście, żeby powiedzieć, że jest 

sukces, taki już końcowy, jest kwestia rozstrzygnięcia przetargu. Przetarg i jego wyniki będą 

pokazywały, czy budujemy i za ile budujemy, i wtedy będziemy mogli powiedzieć, że jest 

wszystko w porządku i pozostanie wtedy tylko i wyłącznie, tylko w cudzysłowie  oczywiście,  

wybudowanie tak, żeby ta inwestycja - Państwo doskonale wiedzą,  ci, którzy tutaj są o kilku 

kadencji w radzie, że to jest inwestycja, która się ciągnie właściwie od zawsze i jest szansa, 

żeby wreszcie ją  wykonać  i itd,  żeby warunki głównie dla dzieci z Bronisławek, Kruszewa, 

Jabłowa i Węglewa, były identyczne jak są w tej chwili  np. dla dzieci z Ujścia, Byszek, Ługów 

Ujskich i Chrustowa i myślę, że to zadanie, jeśli się uda, przyniesie tylko i wyłącznie same 

korzyści, stąd taki pilny trud, po prostu pracy, nad tym WPF-em, żeby jak najszybciej 

przeprowadzić przetarg. Dziękuję bardzo. 



3 

 

 

Przewodnicząca  obrad – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, bardzo proszę.  

 

 

Radny Roman Rożek – ten, zaplanowany podział tych środków na rok 2022 i 2023, o ile po 

prostu, nie zamknie się  tak,  jak  się go  planuje,  czy jest możliwość przesunięcia później tych  

niewykorzystanych środków, co się z nimi stanie. 

 

Roman Wrotecki Burmistrz Ujścia – inwestycja jest dłuższa  niż12 miesięcy i ten podział 

wynika z tego, że jeśli inwestycja jest dłuższa niż 12 m-cy, to Polski Ład przewiduje, dwa lub 

trzy okresy płatności,  nie ma obawy - jedno „okienko” w roku 2022, jeśli z przetargiem 

wszystko wyjdzie, czyli płatność za połowę powiedzmy  wykonanych robót, potem druga 

płatność  na finalizację,  jużm po wykonaniu i po odbiorach. Nawet, jeśli by to była 5-cio letnia 

inwestycja, to, już przerysowuję oczywiście, ale są takie inwestycje, które trwają po trzy lata 

na przykład – tak duże, to te płatności są rozłożone na te kilka lat, tutaj zagrożenia nie ma.  

 

Radny Roman Rożek – jest to bardzo poważna kwota, dlatego warto ja tutaj śledzić na roboczo. 

 

Roman Wrotecki Burmistrz Ujścia – no, jeśli to by się  zmieściło w kwotach kosztorysowych, 

a one są naprawdę wywindowane na maksa, tak, żebyśmy  tych środków jak najmniej dołożyli,  

no to  gdzieś    90 % dofinansowania – tak, daj Boże, żeby to się zamknęło, taniej się nie da 

zbudować w tej chwili niczego, jeśli te pieniądze starczą, pytanie, co wyjdzie nam na przetargu  

i to jest największe pytanie w tej chwili.  

 

Radna Grażyna Rzeczycka – to znaczy, że przewidujemy wkładu własnego 10% - tylko. 

 

Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście – to dopowiem, że ok. 12 %, bo z naszej 

strony musimy jeszcze zapewnić środki na inspektora nadzoru i doliczając projekt, to tak 

wychodzi około 12%, ale to jest i tak bardzo duże dofinansowanie. 

 

Przewodnicząca obrad Cecylia Witczak  - dziękuje bardzo, czy jeszcze  ktoś chciałby zabrać 

głos,  nie ma chętnych,  w takim razie  przystępujemy go głosowania. Kto z państwa jest za 

przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Ujście na lata 2021-2030,  proszę o  podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA: 

Rada Miejska w Ujściu jednomyślnie 13 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2021-2030. 

 

Radny Julian Graś – Ja jeszcze chciałem podziękować  Wysokiej Radzie, pani Przewodniczącej, 

panu Burmistrzowi, za to, że wszystko sprawnie jest przegłosowane i myślę, że wspólnie razem  

wreszcie doczekamy się, że ta sala gimnastyczna powstanie. Będąc przy głosie, chciałem też 

podziękować, w imieniu Rady, panu Burmistrzowi, za drogę, która została w Kruszewie 

zrobiona -  asfaltowa droga, to jest tzw. łącznik, jak my to mówimy, czyli dokończenie drogi 

Towarowej. Droga jest fajnie wykonana, jesteśmy bardzo zadowoleni, liczymy na to, że będzie 

czysto, jest połączona jednym i drugim asfaltem, nie nawiezie  się piachu, nie ma dziur,  także 

jeszcze raz serdecznie pani Burmistrzu i tu wszystkim dziękuję. 
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Ad. 3. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca  obrad  Cecylia Witczk - w związku z wyczerpaniem porządku obrad, 

zamykam obrady XXV  sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Ujściu. Dziękuję wszystkim za 

przybycie.  

 

  

 

Zakończenie XXV sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 910. Imienny wykaz głosowania w 

załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

 

 

  Na tym protokół zakończono. 

 

 

  Protokół sporządziła       Przewodnicząca  

             Rady Miejskiej w Ujściu 

 

    Grażyna Chułek             /-/ Cecylia Witczak.   

 


